



Mal Support for Members Kerstin Kinzel

Tel. +49 928 1470496

e-Mail: support4members@eaasdc.eu

What am I responsible for? What do you get from me?

Friendship Book

Clubs may order from me by email the Friendship Book in printed form for their students/members and they will get them free of charge. Do you already know our flyer „How to use your Friendship Book“? You can obtain it from me, too. Also, dancers may address me, if they want to get Friendship Badges for the signatures in their Friendship Book.

Address Labels

If you need address labels of EAASDC member clubs for dispatching flyers as advertisement for your Special, contact me at support4members@eaasdc.eu.

Youth Hostel

If you organize a Special and need to accommodate guests – or if you, as a club, are travelling to Specials, or on the occasion of club trips and so on, you can now also stay at youth hostels!

EAASDC e. V. obtained group membership with the German Youth Hostel Association e. V. (DJH). This means that you, as a member club, can borrow membership cards from us and book overnight stays at youth hostels at the

Für was bin ich zuständig? Was bekommt ihr von mir?

Friendship- Book

Bei mir können Clubs für ihre Students/Mitglieder das Friendship-Book in gedruckter Form einfach per Mail bestellen und bekommen diese dann kostenlos zugesandt. Kennt ihr schon unseren Flyer „Gebrauchsanweisung für Friendship-Books“? Diesen könnt ihr bei mir ebenso beziehen. Ebenfalls können sich Tänzer weiterhin an mich wenden, wenn sie Friendship-Badges für Unterschriften im Friendship-Book bekommen wollen.

Adressaufkleber

Wenn ihr Adressaufkleber von Mitgliedsclubs der EAASDC für den Versand von Flyer als Werbung für euer Special braucht, dann meldet euch bei mir unter support4members@eaasdc.eu.

Jugendherberge

Wenn ihr ein Special veranstaltet und dabei Gäste unterbringen wollt – oder ihr selbst als Club unterwegs seid zu Specials oder auf Clubausflügen etc., dann könnt ihr jetzt auch in Jugendherbergen übernachten!

Wir haben als EAASDC e. V. die Gruppenmitgliedschaft beim Deutschen Ju-

conditions of the German Youth Hostel Association.

Translated by Gabi Russell

gend Herbergswerk e. V. DJH erhalten. Für euch bedeutet das, dass ihr als Mitgliedsclubs bei uns Ausweise ausleihen könnt und dann Übernachtungen in Jugendherbergen zu den Konditionen des DJH buchen könnt.